
 

 
 Zapisnik sa  10.sjednice Izvršnog odbora koja je  održana u  petak 9. veljače 2007 u   
prostorijama Zagrebačkog sportskog saveza , Trg  K. Čosića 11,  ( ulaz pokraj restorana 
Horok )   od  16,30  sati  
 
Prisutni članovi I.O.HMS-a :Kvesić, Bičanić, Kovačić,  Zmaić, Petričić,   
                                                
Odsutni članovi I.O.HMS-a : Vrečko, Munivrana, Gavazzi, Prišćan,Mijatović 
 
Ostali prisutni  : Marolt, Jambrošić, Mađor, Brežan, Oljica, Limov                    
 
 
 

D  N  E  V  N  I      R  E  D 
 
 

1. Prihvaćanje Dnevnog reda  
2. Verifikacija zapisnika sa  9.sjednice I. O. HMS-a 
3. Izvješće o stanju žiro – računa 
4. Izvješće o učinjenom od posljednje sjednice, sa osvrtom na dogovor Izbornika 

o prijedlogu g. Kovačića – Prijedlog financiranja nacionalnih selekcija – g. 
Bičanić  

5. Izvješće iz Sirakuze – Mediteransko prvenstvo Izb.Kovačić ,Izb.Zmaić, 
g.Marolt troškovi . 

6. Informacija o djelovanju MK Karlovac i problemima –predstavnik MK 
Karlovac 

7. Rasprava o prijedlogu marketinške strategije,  ( g. Priščan ) 
8. Organizacija M.V.Mažuranić Svjetski kup juniorki floret – Izvješće g.Marolt i 

g. Kovačić 
9. Dogovor o ponudi Mediteranskoj konfederaciji da za vrijeme održavanja  

        Satelit turnira u Splitu održi sjednicu Izvršnog odbora konfederacije  
10. Dogovor o prijedlogu da Split 2010 organizira Mediteransko kadetsko  

     prvenstvo . 
11. Dogovor o nastupu na Kadetskom prvenstvu Europe koje se održava u 

Novom Sadu 07 - 11.07.2007. - Izbornici 
12. Prijevod Pravila ( g. Jambrošić ) 
13. Ostalo 

 
            
 

 

 

HRVATSKI  MAČEVALAČKI  SAVEZ  FÉDÉRATION CROATE D´ESCRIME 

Zagreb, Trg sportova 11, Telefon: 01-3 099 200 Fax: 01-3 099 201  
E-mail:  crofencing@hi.htnet.hr 

 



  
 
Zapisnik: 
 
 
Ad 1.   Dnevni red prihvaćen uz dopunu da točka 12. bude odmah nakon točke 2. 
 
Ad 1.   Zapisnik verificiran jednoglasno 
 

 Ad 12.  Prije 3 godine g. Jambrošić preveo je Pravila mačevanja te od onda nadopunjava 
prijevod svim novim pravilima koja su izglasana od nadležnih tijela FIE. 

 Izvršni odbor prihvaća da se g. Jambrošiću isplati nagrada u iznosu od 3.000,00 
Kn. 

 
Ad  3.  Izvješće o stanju žiro računa prihvaćeno je jednoglasno 
 
Ad 4.Nakon dugotrajne rasprave vezane za financiranje nacionalnih selekcija odlučeno 

je   slijedeće : 
■■      Budući je na raspolaganju iz programa HOO-a ukupno 

274.900,00 Kn članovi Izvršnog odbora smatraju da je ovo  
raspodjela koja maksimalno štiti program muškog floreta i 
ukoliko bude dodatnih sredstava onda će se i predloženi 
program muškog floreta pratiti do punog iznosa predloženog 
programom Izbornika. 

■■      Naravno članovi Izvršnog odbora smatraju da nakon ovako 
financiranog programa rezultati u muškom floretu moraju dati 
bolje rezultate nego u sezoni 2005/06.  

■■     Prihvaća se slijedeća raspodjela po disciplinama: 
 
Muški mač   48.000,00 Kn 
Ženski mač  28.800,00 Kn 
Ženski floret  38.400,00 Kn 
Muški floret          159.700,00 Kn  

 
Ad 5. U izvješću iz Sirakuze sa Mediteranskog kadetskog prvenstva naglašeno je da je 

putovanje ,smještaj, prehrana prošla u redu te da su natjecatelji postigli 
očekivane rezultate ( 5. Frčko, 6.Bagarić ) u konkurenciji 11 mediteranskih 
zemalja , a  nakon izlaganja Izbornice za mač žene Martine Zmaić , kojim je 
ukazala na nepodnošljivo loše ponašanje naših natjecatelja u Sirakuzi , na 
bježanje iz hotela, pušenje i konzumiranje alkohola članovi Izvršnog odbora 
potaknuti izvješćem raspravili su i ponašanje mladih natjecatelja generalno  te 
zaključili   slijedeće : 

 
- Nedisciplina je na velika vrata ušla u naš sport i potrebno je organizirati 

nastupe naših mladih natjecatelja  tako da do daljnjega nastupaju 
prvenstveno na domaćim natjecanjima kojih ima dovoljno, a oni koji su 



najbolji  rezultatski i disciplinski da dobiju pravo nastupa i u inozemstvu. 
Za provedbu trebaju biti zaduženi  Izbornici.  

 
- Hitno treba ukazati trenerima i Izbornicima na pedagoški rad sa mladima 

jer ovo u Sirakuzi je samo vrh  problema pred kojima je jedan dio trenera 
zatvarao oči. 

 
- MK Split kaznio je svog natjecatelja Lovru Runjića isključenjem iz kluba 

zbog nedoličnog ponašanja i utjecaja na ostale natjecatelje. 
 

- Tajnik HMS-a upozorio je na moguće posljedice takovog ponašanja u 
Inozemstvu i upoznao članove I.O.HMS-a sa odlukama pojedinih saveza 
(u skladu sa zakonom ) da za putovanje u inozemstvo roditelji za 
maloljetnike moraju donijeti suglasnost ovjerenu kod bilježnika. Nadalje 
djeca na putovanjima moraju biti i osigurana, a posebna je odgovornost 
osoba koje ih vode na putovanja (  poglavito jer su maloljetna ) ukoliko se 
bilo što dogodi . 
Svakako nakon iskustava u Sirakuzi potrebno je veoma zaoštriti i 
putovanja u inozemstvo i uvesti određenu regulativu kojom bi se putem 
HMS-a dobivala suglasnost za nastup u inozemstvu . 
Ne smije se zaboraviti da je HMS odgovoran za ukupna zbivanja u 
mačevanju a jednako tako i posebno za nastupe bilo kojega našeg 
natjecatelja u inozemstvu te slijedom toga može zahtijevati pravo odluke i 
davanja suglasnosti za nastupe . 

  
   
Ad 6. Predstavnik MK Karlovac informirao je članove I.O.HMS-a o problemima i 

rješavanju problema funkcioniranja MK Karlovac osnivanje kojega je potaknuo 
Hrvatski mačevalački savez u proteklom razdoblju, te organizirao dva natjecanja 
u prostorima MK Karlovac i sportskoj dvorani. 

  MK Karlovac je nakon dvije godine rada uspio angažirati g. Lušića za trenera 
radom kojega je Uprava bila izuzetno zadovoljna jer je okupio i zainteresirao za 
mačevanje solidan broj djece , ali nažalost otvaranjem radnog mjesta u Splitu g. 
Lušić prestati će raditi u Karlovcu i prihvatiti radno mjesto u Splitu. 

 Predstavnici MK Split predložili su da do rješavanja dolaska trenera u MK 
Karlovac g. Lušić povremeno dolazi u Karlovac kako bi djeca koju je okupio oko 
mačevanja imala mogućnost treniranja. 

  U bližoj budućnosti u klub bi došao povratnik iz Engleske koji i sada povremeno 
kada je u Karlovcu trenira djecu te bi sa njime bio donekle saniran problem 
trenera u klubu. 

 Za informaciju članovima I.O.HMS-a i to da je Sportski savez Karlovca 
zainteresiran za opstanak i napredovanje MK Karlovac i sa te strane treba osim 
podrške očekivati i materijalnu potporu sukladno mogućnostima Karlovca. 
  

Ad 7.  Rasprava je odgođena za slijedeću sjednicu 



Ad 8. G.Kovačić je izvijestio članove I.O.HMS-a o održanom M.V.Mažuranić – FIE A 
Svjetski kup za juniorke u disciplini floret na kojem je sudjelovao najveći do sada 
broj natjecateljki iz inozemstva i koji je  od delegata FIE dobio sve pohvale za 
uzornu organizaciju kako prihvata i smještaja tako i za provedbu natjecanja. 
Seniorski dio turnira protekao je također u organizacijsko redu uz sudjelovanje 
standardnih natjecatelja iz našeg okruženja, ali potrebno je naglasiti da su se u 
turnir uključile i natjecateljke iz Kazahstana koje su dan ranije nastupile na FIE-a 
turniru, što bi trebala biti i praksa ubuduće. 
G. Marolt je izvijestio o ozbiljnim problemima prilikom osiguravanja viza za 
sudionike iz zemalja koje nemaju naša veleposlanstva i troškovima zbog slanja 
dokumenata DHL-om. 
Memorijal je zatvorio financijsku konstrukciju i poslovao bez gubitaka, ali 
ubuduće se mora bolje podijeliti  troškove između HMS-a i ZMS-a kako bi oba 
saveza imala barem male materijalne koristi od organiziranja takove priredbe. 
Za rad na organizaciji mačevaoci i djelatnici iz mačevanja nisu naplatili 
honorare. 

 
Ad 9. G.Kovačić je prenio ponudu predsjednika Mediteranske konfederacije da sjednicu 

Izvršnog odbora konfederacije održi za vrijeme održavanja Satelit turnira u 
Splitu. 

 Članovi I.O.HMS-a iz Splita prihvatili su ponudu budući da sve troškove snosi 
Mediteranska konfederacija ,  splićani bi trebali organizirati samo sobu za 
sjednicu i smještaj u hotelu. 

 
Ad 10. Budući da je na sjednici Izvršnog odbora održanoj u Sirakuzi slobodan 

organizator kadetskog mediteranskog prvenstva 2010 predloženo je Splitu da 
bude organizator 2010. 

 Članovi niz Splita odrediti će se prema tom prijedlogu na slijedećoj sjednici. 
 
Ad 11. Za nastup na kadetskom prvenstvu Europe koje se prvi puta organizira i održava 

u Novom Sadu predlaže se da Izbornici  odrede broj natjecatelja i discipline , te 
da se svi troškovi plate iz njihovih financijskih kvota. 

  
 
 
Sjednica je završila u 20,00 sati 
 
             Zapisničar :                                                              Predsjednik HMS-a:  

 

 

 
            Reno Marolt                                                                    Željko Kvesić 
 
 
 
 



 


